
 

 

Geachte Wethouder S. Vd Veek, 

Voor het zomerreces heb ik namens W4U een vraag gesteld over het leerlingenvervoer in het 

presidium. 

Hierop werd aangegeven dat er een officieel antwoord op zou komen. 

Daarna heb ik u, wethouder van der Veek over het zelfde onderwerp telefonisch gesproken. 

“Waarom kunnen ouders van kinderen die gebruik maken van leerlingenvervoer geen fysieke 

afspraak maken voor een gesprek. Waarom kunnen zij alleen via de mail communiceren met 

de betrokken ambtenaar hierover?” 

Er bereiken ons geluiden hierover van mensen die talloze mailtjes heen en weer moeten sturen 

voordat er zaken opgelost kunnen worden. 

Dit lijkt ons erg onhandig en onnodig. Het is al weer enige tijd geleden dat de Corona regels 

dit soort afspraken misschien niet mogelijk waren. Is deze situatie inmiddels verandert en kan 

men weer fysiek bij de ambtenaar terecht met vragen? 

Met vriendelijke groet, 

Merieke Bredewold W4U 

 


